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Zwracam się w interesie publicznym zgodnie (art. 63 Konstytucji RP) z petycją 

dotyczącą prawa do doliczania stażu pracy niepełnoprawnych osób aktywnych 

zawodowo czyli pracujących mimo niepełnosprawności do rent otrzymywanych z 

tytułu niepełnosprawności. W obecnym stanie prawnym jest tak że osoba 

niepełnosprawna od urodzenie dostaje rentę zazwyczaj socjalną jeśli podejmie 

prace pracodawca opłaca na nią składki do ZUS ale te składki nie są przeliczane i 

nie zwiększa to wysokości pobieranej renty wprawdzie osoba może po osiągnięci 

wieku emerytalnego przejść na emeryturę ale ze względu na niepełnosprawności 

często te osoby pracują krócej niż jest wiek emerytalny a ewentualna emerytura 

często jest tą najniższą co nie poprawi stanu finansów osoby niepełnosprawnej 

bo musi zrezygnować z rety wcześniej pobieranej a należy pamiętać że 

niepełnosprawności to też często duże koszty a renta jest przyznawana z powodu 

niepełnosprawności . Ale osoba która stała się niepełnosprawna już w wieku 

produkcyjnym i nabyła prawa do renty z tytułu niezdolności do pracy jej renta 

jest przeliczna jeśli pracuje mimo niepełnosprawności i starz pracy ma wpływ w 

tym przypadku na wysokości renty. 

UZASADNIENIE 

Dlatego wnoszę o takie zmiany w prawie żeby każdej aktywnej zawodowo osobie 

niepełnosprawnej do renty był doliczany staż pracy bez podziału na to kiedy 

powstała niepełnosprawność rodzaj pobieranej renty. Ponieważ w obecnym stanie 

pranym dzieli się ludzi z powodu na okres powstania niepełnosprawności i rodzaj 

renty i tworzy stan dyskryminacji w samym środowisku osób niepełnosprawnych 



a przecież nikt nie wybiera że chce być nie pełnosprawny i kiedy stanie się 

niepełnosprawny. Taka zmiana prawna poza tym by zachęcała osoby 

niepełnosprawne do aktywności zawodowej i pora wiał by ich domowe budżety i 

jakości życia a wszyscy wiemy że renty są niskie a inflacja duża obecnie a często 

leczenie osób niepełnosprawnych bywa dużym obciążeniem finansowym dajmy 

im szanse i możliwości na poprawienie swojej sytuacji materialnej 
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